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УНИВЕРЗИТЕТ У БЕОГРАДУ                        Београд, 17.02.2016.                            

Студентски трг 1                                                02 Број: 06-655/2-16 

Б е о г р а д                                                          MЦ 

 

З А П И С Н И К 

 

са двадесет прве седнице Већа научних области биотехничких наука, 

одржане 17. фебруара 2016. године, са почетком у 14:00 сати 
 

Утврђено је да седници присуствује довољан број чланова за 

одржавање седнице и доношење пуноважних одлука. 

  

Седници је присуствовало 16 чланова Већа, и то: проф. др  Нада 

Драговић, председник Већа, проф. др Милован Величковић, проф. др 

Цвијан Мекић, проф. др Мићо Ољача, проф. др Ида Лескошек-Чукаловић, 

проф. др Бранка Крстић, проф. др Чедомир Марковић, проф. др Бранко 

Главоњић, др Драгица Обратов-Петковић, проф. др Мирјана Шијачић-

Николић, проф. др Драган Катарановски, проф. др Предраг Симоновић, 

проф. др Љиљана Јанковић, проф. др Мила Савић, проф. др Миодраг 

Стоименов и проф. др Љубодраг Савић.  

Седници нису присуствовали: проф. др Драган Марковић, проф. др 

Вера Артико, проф. др Љиљана Мојовић, проф. др Ева Ваништа-

Лазаревић,  проф. др Ненад Милошевић и др Мирослава Јанковић. 

Председник већа, проф. др Нада Драговић, предложила је следећи: 

 

Д н е в н о г   р е д а 

 

1. Усвајање записника са двадесете седнице Већа, одржане 19.01.2016. 

године; 

2. Избор наставника у звање ванредног професора и доцента; 

3. Давање мишљења Сенату у поступку избора у звање редовног  

  професора; 

4. Давање сагласности на предлоге тема докторских дисертација  које 

су пријављене на факултету; 

5. Давање сагласности на реферате о урађеним докторским      

дисертацијама које се бране на факултету. 
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Под 1.  

 

Записник са двадесете седнице Већа, одржане 19.01.2016. године 

усвојен је једногласно и без примедби. 
        

Под 2.  
 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.1. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ДРАГАНА 

РАДИВОЈЕВИЋА, доцента, у звање ванредног професора за ужу научну 

област Опште воћарство; 

2.2. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ЕНИКЕ ГРЕГОРИЋ, 

доцента, у звање ванредног професора за ужу научну област Мелиорације 

земљишта; 

 

Под 3.  

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.1. Веће је једногласно дало позитивно мишљење Сенату Универзитета 

за избор Сенату Универзитета за избор др РАДИЦЕ ЂЕДОВИЋ, 

ванредног професора, у звање редовног професора за ужу научну област 

Опште сточарство и оплемењивање домаћих и гајених животиња; 

3.2. Веће је једногласно дало позитивно мишљење Сенату Универзитета 

за избор Сенату Универзитета за избор др ВЛАДАНА БОГДАНОВИЋА, 

ванредног професора, у звање редовног професора за ужу научну област 

Опште сточарство и оплемењивање домаћих и гајених животиња; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.3. Веће је једногласно дало позитивно мишљење Сенату Универзитета 

за избор Сенату Универзитета за избор др РАДЕТА ЦВЈЕТИЋАНИНА, 

ванредног професора, у звање редовног професора за ужу научну област 

Екологија шума, заштита и унапређивање животне средине; 
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Под 4.  

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

предлог теме докторске дисертације ИЛИЈЕ ЂОРЂЕВИЋА, под називом: 

„Организација система управљања и типови управљача заштићених 

подручја у Србији“;  

4.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

предлог теме докторске дисертације ДАМЈАНА СТАНОЈЕВИЋА, под 

називом: „Утицај режима обраде на квалитет површине реза при 

уздужном резању букве (Fagus silvatica L.) на кружној тестери“; 

 

Под 5.  

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

5.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији ЈЕЛЕНЕ ТОМИЋ, под 

називом: „Утицај микробиолошких и минералних ђубрива на биолошко-

производне особине сорти јагоде (Fragaria ananassa Duch.)“; 

5.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на 

реферат о урађеној докторској дисертацији мр ЖАКЛИНЕ 

КАРАКЛАЈИЋ-СТАЈИЋ, под називом: „Утицај полутунелског система 

гајења на биолошко-производне особине и промене у квалитету плода 

сорте купине Чачанска бестрна (Rubus subg. Rubus Watson.)“; 

 

Седница је завршила рад у 14:15 сати. 

 

 Записник припремио                                        ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА 

     

     Марко Царевић                                            проф. др Нада Драговић 


